
Verhoging fietsvergoeding een fabel?

Begin juli meldde de pers dat er een politiek akkoord bestond om de
fietsvergoeding te verhogen. Uit contacten met de overheid blijkt echter dat er
hiervoor geen enkel initiatief werd genomen.

(Niet) waar?
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